



## HO WAH GENTING BERHAD

### CLARIFICATION NOTICE

#### 澄清通知

It has come to the attention of Ho Wah Genting Berhad that there has been a website on game app which is seemingly associated with our company, Ho Wah Genting Berhad.

豪华云顶有限公司（Ho Wah Genting Berhad）得悉，市场上有一个网站或游戏应用程序似乎与我们公司，豪华云顶有限公司有关联。

Ho Wah Genting Berhad would like to express our concern about the situation and would like to clarify that our company has no connection whatsoever with the said game app and the company is NOT engaged in the said gaming system business.

豪华云顶有限公司谨此表达我们对此情况的关注，并特此澄清，我们的公司与上述游戏应用程序没有任何关联，并且本公司并无从事上述游戏系统业务。

Ho Wah Genting Berhad will not hesitate to take legal action against the said parties and reserves all rights against all parties involved in the incident.

豪华云顶有限公司将保留对上述涉及该事件的各方采取法律行动的权利。

We advise the members of the public to refer to our official website [www.hwgenting.com.my](http://www.hwgenting.com.my) or contact us at 603-2143 8811 for updates on our latest news and information.

我们建议公众参考我们的官方网站 [www.hwgenting.com.my](http://www.hwgenting.com.my) 或致电 603-2143 8811 与我们联系，以获取新闻和信息的更新。

HO WAH GENTING BERHAD

豪华云顶有限公司 敬启

7 July 2020

2020年7月7日